

Referat bestyrelsesmøde

## Dagsorden CWS bestyrelsesmøde 2/6 2020

### Online videomøde

Deltagere:

Jakob Agergaard, Lars Kaae Klausen, Ditte Toft, Siri Elmegaard, Malene Nielsen, Maria Petersen, Kasper Sone Randrup.

Afbud: Jakob Færch

#### **1. Godkendelse af dagsorden (5 min)**

OK, + 2 punkter under eventuelt

#### **2. Godkendelse af referat fra sidst (5 min)**

OK, IB

#### **3. - Siden sidst (15 min)**

##### **a. Møde med By og Havn**

Ditte blev indkaldt til møde med By og Havn, tirsdag med de 4 vandforbund og By&Havn

Ditte præsenterede på et mødet vores skrivelse til på By&Havn, med Havnefogedens chef, og flere direktører fra By&Havn.

De overordnede havneregler synes vi ikke at vi som forening skal tage stilling til, men det skal være på forbundsniveau. Fritidsfartøjer uden motor. Det er DSRF, Ro forbundet, Kano & Kajak forbundet og Sejlunionen.

##### **b. Kontingent**

Der kommer en 2. rykker og begynder at luge ud i medlemmerne herefter

133 indbetalinger, svarende til 92.800 i kontingenter.

##### **c. Nyt fra SUP udvalg**

Se senere

#### **4. Status på "corona-åbning" og tilpasning af regler (20 min)**

##### **a. Antal deltagere**

##### **b. Introhold**

##### **c. Events**

Der er liv på vandet. Holdene er typisk fyldt op. Der er kun 5 turboards i DBF, så det gir' sig selv.

Systemet med vestene fungerer godt.

Skal antallet af max deltagere hæves? Der er stemning for at hæve antallet til i hvert fald 10. Og der er også flere instruktører som opretter hold i løbet af disse uger.

SUP udvalget overvejer at makkerredning skal fjernes fra introhold, således at disse kan gennemføres under corona forhold. Hvad med tøj? Kan vi lave karantæne system til våddragter? Den ekstra container der står på Holmen skulle være tomt i løbet af kommende weekend.

Vi har kun et begrænset antal våddragter, men der kan være kamp om størrelserne. Evt. at vi garanterer våddragter til introhold, men ikke til medlemmer, og disse opfordres til at skaffe udstyr efterfølgende.

Jakob A., koordinerer med Jørgen omkring indretning af container.

Events? Hvad skal vi gøre? Hvis vi kan have våddragterne i karantæne, kan det godt lade sig gøre.

Normale holdstørrelser

Vi starter introhold op, efter første til mølle princip. Uden makkerredning ind til videre.

#### **5. SUP dysten (Viking Challenge) (10 min)**

Jakob A., har været i kontakt med Ole Svarre. Vi får penge til instruktører (100/time + eventuelle øvrige omkostninger) for et event med skolebørn i 3 dage.

3 dage á 8.00-11.30 (2 x 1½ time) + 12.00-15.30

Vi har ikke udstyret til det – Ole skal kontakte DSRF om de kan levere dragter, og så kan vi vaske dem på Amager Strand.

Jakob undersøger – og tager eventuelt fat i Hellerup Sejlklub, Vallensbæk, Bellevue, så vi kan dele timerne for instruktørerne.

#### **6. Børne/familie-SUP (10 min)**

Der har ikke været familiemedlemskab i CWS i længere tid. Hvis vi kan finde en der koordinerer en eller flere events i løbet af sommeren.

Kasper R. er tovholder. Kasper koordinerer med SUP udvalget, prøver at fastsætte nogle datoer i løbet af sommeren hvor det er muligt at have børn (der kan svømme) med på vandet. Krav minimum én habil SUP voksen + instruktør.

#### **7. DSRF instruktør uddannelse (10 min)**

Ditte skriver til dem som gerne vil uddannes.

#### **8. DSRF projekt fri på vandet + soldater projekt (10 min)**

Soldaterprojektet er projekt med PTSD ramte soldater åla DSRF projektet. Fri på vandet er psykisk ramte pensionerede soldater. Fri på vandet følger der penge med og specielinstruktøruddannelse. Soldaterprojektet stiller én instruktør og udstyr til rådighed.

Vi har sagt ja til fri på vandet – (forventet start august). Ditte går videre med soldaterprojektet. Vi forventer at CWS skal være området hvor der skal filmes i forbindelse med opstart.

### **9. Fondsansøgning (10 min)**

Går videre til næste møde. Nordea uddeler ikke så længe der ikke kommer udbytte.

### **10. Merchandise (5 min)**

Silas er blevet rykket. Prøvetøj bliver lagt i container.

### **11. Fastsættelse af næste møde (5 min)**

Torsdag 2. juni hos Jakob A. – 18.30

### **12. Punkter til næste møde (5 min)**

Planlægning af post-corona sensommerfest.

Dato til julefrokost

### **13. Evt. (5 min)**

#### **a. Årsmøde DSRF 22 juni**

Husk tilmelding! 😊

#### **b. DBF-generalforsamling**

Ditte repræsenterede CWS til GF. Kasper Mortensen repræsenterer CWS i bestyrelsen. Vi skal stille 2 personer til bestyrelsen (heraf en suppleant)

#### **c. Hjemmesiden**

Lars: Hjemmesiden er opdateret lidt med årstal og fjernet døde undersider. – ongoing arbejde.

#